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1. Pitanje postavljeno Povjerenstvu za očuvanje nacionalnih spomenika u BiH: „Povodom 

vaše odluke kojom ste, proglašivši džamiju Čurčinica u Livnu nacionalnim spomenikom, 

dopustili da se umjesto njene obnove i rekonstrukcije gradi potpuno novi objekt, 

postavljam vam, kao potpuni laik, sljedeće zdravorazumsko pitanje.  

Ako niste imali dokumentaciju o objektu, kao što tvrdite u posljednje vrijeme, temeljem 

čega ste zaključili da se radi o nacionalnom spomeniku? Posebno imajući u vidu 

prethodna stručna mišljenja, poput onog federalnog ministra prostornog uređenja i 

okoliša Ramiza Mehmedagića od 4. 12. 2002. godine, koji je konstatirao da nema ni 

jednog elementa da bi ova džamija mogla biti tretirana kao nacionalni spomenik. A ako 

ste imali dokumentaciju (a jeste, što jasno piše i u samoj odluci) i temeljem nje donijeli 

navedenu odluku, zašto ste istom omogućili trajno uklanjanje nacionalnog spomenika i 

podizanje nečega što s njim nema ama baš nikakve veze? Odnosno, jeste li vi u funkciji 

zaštite nacionalnog spomeničkog blaga BiH ili u funkciji udovoljavanja različitim 

interesnim skupinama, čak i po cijenu destrukcije objekata koje biste trebali štititi?“ 

2. Pitanje postavljenoVijeću ministara BiH: „Koji su razlozi nepostojanja tijela izvršnog 

nadzora predviđenih Zakonom o Obavještajno-sigurnosnoj agenciji BiH?“ 

3. Pitanje postavljeno Vladi FBiH : „Jesu li stavovi ministra Zukana Heleza, kojima negira 

postojanje logora u Bugojnu za vrijeme rata, a koji su utvrđeni i odgovarajućim sudskim 

presudama, dodatna garancija demokratskog, na Ustavu i zakonu utemeljenog djelovanja, 

kako samog ministarstva kojem je on na čelu, tako i Vlade Federacije BiH koje je on 

član?“ 
 


